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انیمیشن »نغمه برگ ها« محصول مشترک استودیو هورخش و استودیو ارمنستانی، هوشکی فیلم 
در تور جشنواره ای خود در طول 10 ماه گذشــته موفق به حضور در 4۸ جشنواره بین المللی و کسب 
 ،)PIAFF( 10 عنوان جایزه شده است. جایزه تماشاگران جشنواره بین المللی فیلم انیمیشن پاریس
آخرین جایزه ایست که انیمیشن »نغمه برگ ها« موفق به کسب آن شد. همکاری مشترک برای ساخت 
این انیمیشن به دلیل علاقه مندی کارگردان ارمنی آن، آرمینه آندا به سینمای شاعرانه عباس کیارستمی 
شکل گرفت. علاقه ای که به کمک اشکان رهگذر و آرمان رهگذر، تهیه کنندگان ایرانی استودیو هورخش 

در انیمیشن »نغمه برگ ها« نمود دیگری از سینمای شاعرانه را پیدا کرد. /صباخبر

مراسم تشییع پیکر دو هنرور سریال »سلمان فارسی« با حضور عوامل این مجموعه و خانواده های 
درگذشتگان در بسطام شاهرود برگزار شد. پیکر یکی از هنروران در زادگاهش در همان شاهرود به خاک 
سپرده شد و پیکر هنرور دیگر، قرار است به زادگاهش منتقل و در آنجا به خاک سپرده شود. به گفته  روابط 
عمومی سریال »سلمان فارسی«، وضعیت مصدومان حادثه مساعد است و همچنان تحت مداوا هستند.

عوامل سریال پس از برگزاری مراسم، ادامه فیلمبرداری سریال را از امروز یکشنبه 13 اسفندماه از سر 
می گیرند. فرو ریختن آوار در محل فیلمبرداری سریال »سلمان فارسی« در شمال شاهرود روز پنجشنبه، 

دهم اسفند ماه جان دو هنرور را گرفت./صباخبر

مراسم تشییع دو هنرور سریال سلمان فارسی برگزار شدموفقیت انیمیشن نغمه برگ ها، در تور جشنواره ای

آیین پایانی بیستمین جشن تصویر سال با حضور جمعی از چهره های 
فرهنگ و هنر و استقبال مخاطبان در سالن استاد شهناز خانه هنرمندان 

ایران برگزار شد.
محمدمهدی عسگرپور مدیرعامل خانه هنرمندان ایران در این مراسم 
گفت: در ابتدا باید از آقای صمدیان به خاطر تمام فعالیت هایی که در این 
سال ها داشته است، سپاسگزار باشیم. در واقع جشن تصویر سال تنها بخش 
یا عصاره ای از فعالیت های او بوده است. ایشان در حوزه های مختلف همیشه 
فعال بوده و نشانی از خود باقی گذاشته است که ان شالله ادامه داشته باشد. 
وقتی کلیپ تصویری مرور سال های گذشته این جشن را می دیدم؛ حس 
می کردم همه چیز متفاوت شــده و این اتفاقات هزار سال پیش رخ داده 

است. در حالی که همه آنها برای همین چند سال پیش بوده است.
او افزود: یعنی تا همین چند سال پیش ما شکل دیگری داشتیم و اکنون 
اساسا با چیز دیگری مواجهیم. گرمایی در بسیاری از فعالیت های آن سال ها 
وجود داشت که مقایسه اش با امروز، کمی ما را به افسردگی نزدیک می کند 
و در بسیاری از مسائل نیاز به پوست اندازی داریم تا حداقل دوباره به همان 

ظرفیت بسیار بالایی که در حوزه های مختلف داشتیم، برگردیم.
مدیرعامل خانه هنرمندان ایران بیان کرد: اکنون در بسیاری از حوزه ها 
در حال تلاش هستیم تا برگردیم به روزهای خوبی که قبلا داشتیم. در واقع 
الان خیلی بحث رشد مطرح نیست؛ بلکه بحث پیدا کردن دوره های خوبی 
است که قبلا تجربه کردیم تا بتوانیم دوباره به آنجا برسیم و بعد به این فکر 

کنیم که رو به جلو حرکت کنیم. 
عســگرپور در ادامه  گفت: به خاطر دارم در دوره 14 یا 1۵ جشنواره 
کودک، دبیری آن را برعهده داشــتم. در آنجا می گفتنــد با تطبیق این 
جشنواره با سن آدم ها به نوجوانی رســیده است. و حالا که جشن تصویر 
به بیست سالگی رسیده است، انگار جشــنواره به جوانی رسیده است. اما 
واقعیت این است که در برگزاری جشنواره و سختی هایی که اساسا برگزاری 

رویدادهایی این چنینی قبلا داشت، اکنون غیر قابل انجام شده است. به 
همین دلیل شاید نتوان با عدد سنی آدمیزاد آنها را سنجید. به صورتی 
که اگر اکنون جشنواره ای به سومین دوره برسد، می توانید بگویید که 
فیلمساز به بلوغ رسیده است. او ادامه داد: البته گاهی اوقات هم برعکس 
است. ممکن است جشنواره هایی داشته باشیم که با وجود اینکه بیش 
از 40 دوره آن برگزار شده است، هنوز کودک است. مانند جشنواره فجر 
و بسیاری از جشنواره هایی که ســال گذشته برگزار شده  اند. بنابراین بر 

مبنای تعدادی از پارامترهایی که بخشی از آنها را ما می توانیم بفهمیم و 
بخشی دیگر را نمی توانیم، سن رویدادهای این چنین را نمی توان 

با سن آدمیزاد مقایسه کرد. این تهیه کننده سینما 
بیان کرد: فکر می کنــم تجربه ای که در 20 

دوره جشن تصویر سال کسب شده است، 
می تواند دو سه نسل را شامل شود. اساسا 
با این کار گنجینــه  بزرگی را به وجود 

آوردید. به همین دلیل نقش مشخص 
و موثر آقای صمدیان را می توان 

فهمید؛ ایشــان بــه تنهایی 
ایستاده و در تمام این سال ها، 
کارهای بسیاری انجام داده 
است. ما سرمایه های فراوانی 
داشتیم که اکنون بسیاری 
را از دست داده ایم اما هنوز 
سرمایه هایی هستند که باید 

قدر آنها را دانست و امیدوار 
باشیم و کمکشان بکنیم تا کار 

خود را درست انجام دهند./صباخبر

محمدمهدی عسگرپوردر آیین پایانی بیستمین جشن تصویر سال گفت:

در بسیاری از مسائل نیاز به پوست اندازی داریم


